
 

Αθήνα, 12 Οκτωβρίου 2022 

Ερώτηση 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: « Σοβαρές ελλείψεις σε γιατρούς και προσωπικό στο Κέντρο Υγείας 

Σαμοθράκης-Απαιτούνται άμεσα προσλήψεις» 

 

Το Κέντρο Υγείας Σαμοθράκης καλύπτει υγειονομικά την περίθαλψη τόσο των περίπου 3.000 

μόνιμων κατοίκων του νησιού, όσο και των χιλιάδων επισκεπτών που το επιλέγουν ως 

προορισμό, ιδιαίτερα κατά τους θερινούς μήνες. Ως εκ τούτου η αποστολή και ο ρόλος του 

κρίνονται εξαιρετικά κρίσιμα, ιδιαίτερα αν συνυπολογίσουμε σε αυτά και τη σπουδαία 

γεωστρατηγική θέση που κατέχει το ακριτικό νησί της Σαμοθράκης για τη χώρα μας.   

 

Παρόλα αυτά και παρότι θα έπρεπε να αποτελεί - για όλους τους παραπάνω λόγους - 

προτεραιότητα για τη σημερινή κυβέρνηση η θωράκιση, ενίσχυση και αναβάθμιση των δομών 

Δημόσιας Υγείας, ιδιαίτερα  στην ακριτική Ελλάδα και στον Έβρο, σε μια περίοδο αστάθειας 

και προκλήσεων όπως η σημερινή, και με τη χώρα να μετρά συνολικά άνω των 33.000 

νεκρών από τον Covid-19 στα 3 χρόνια της πανδημίας, εντούτοις, όπως υπογραμμίζει και ο 

Διευθυντής της εν λόγω δομής σε επιστολή του, το Κέντρο Υγείας Σαμοθράκης παραμένει 

μέχρι και σήμερα υποστελεχωμένο και με σοβαρές ελλείψεις. Αντίστοιχα προβλήματα, 

δυστυχώς, παρατηρούνται και στις υπόλοιπες δημόσιες δομές υγείας στην Περιφερειακή 

Ενότητα Έβρου, γεγονός που αποδεικνύει την αδιαφορία και τις ευθύνες της κυβέρνησης 

συνολικά για την υποβάθμιση του ΕΣΥ. Χαρακτηριστικό παράδειγμα αποτελεί η έλλειψη 

παιδιάτρου σε όλες τις δημόσιες δομές Πρωτοβάθμιας Υγείας (ΠΦΥ) Αλεξανδρούπολης, για 

διάστημα που ξεπερνά τους 5 μήνες, με αποτέλεσμα να δημιουργούνται τεράστια 

προβλήματα. 

 

Πιο συγκεκριμένα, και με βάση έγγραφο που συνέταξε ο Διευθυντής του ΠΕΔΥ – Κέντρου 

Υγείας Σαμοθράκης στις 14.09.2022 (με Αριθμό Πρωτοκόλλου 4066) προς την 4η 

Υγειονομική Περιφέρεια Μακεδονίας-Θράκης, για την ομαλή και σε 24ωρη βάση λειτουργία 

του Κέντρου Υγείας Σαμοθράκης απαιτούνται προσλήψεις υπαλλήλων για πλήρωμα του 

ασθενοφόρου, προσλήψεις ιατρικού προσωπικού (ιατρός ειδικότητας Γενικής Ιατρικής ή 

Παθολογίας, ιατροί Καρδιολογίας και Ορθοπεδικής), προσλήψεις διοικητικού προσωπικού, 

υπαλλήλων καθαριότητας, τεχνολογικού προσωπικού, καθώς και υπαλλήλων γενικών 

καθηκόντων. 
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Επισημαίνεται δε πως το δημοτικό συμβούλιο Σαμοθράκης, κατά την Τακτική Συνεδρίασή 

του στις 12.09.2022 υιοθέτησε πλήρως και ομόφωνα αντίστοιχο ψήφισμα που ζητά να 

προχωρήσουν άμεσα οι συγκεκριμένες προσλήψεις ώστε να διασφαλιστεί το συντομότερο η 

εύρυθμη λειτουργία του Κέντρου Υγείας Σαμοθράκης. 

 

Τέλος, σε έγγραφό που απέστειλε ο Δήμαρχος Σαμοθράκης στις 10.10.2022, (με Αριθμό 

Πρωτοκόλλου 4662) προς το Υπουργείο Υγείας, ζητά με βάση τα όσα αναφέρθηκαν και 

παραπάνω, λόγω της προβληματικής κατάστασης λειτουργίας του Κέντρου Υγείας 

Σαμοθράκης, και προς αποφυγή περιστατικών αδυναμίας παροχής ιατρικής βοήθειας στο 

νησί, την υποστήριξη του αιτήματος για  δημιουργία Βάσης ΕΚΑΒ και την πρόσληψη του 

απαραίτητου προσωπικού. 

 

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός   

 

1. Θα προχωρήσει στην άμεση ενίσχυση του Κέντρου Υγείας Σαμοθράκης ώστε 

να διασφαλίσει την εύρυθμη και σε 24ωρη βάση λειτουργία του, 

προστατεύοντας με αυτόν τον τρόπο την περίθαλψη και εν γένει την ίδια την 

ζωή των κατοίκων της Σαμοθράκης, ικανοποιώντας τα δίκαια αιτήματα, τόσο 

του δημοτικού συμβουλίου του νησιού, όσο και του Διευθυντή του ΠΕΔΥ-

Κέντρου Υγείας Σαμοθράκης; 

 

2. Θα υλοποιήσει το αίτημα για τη δημιουργία Βάσης ΕΚΑΒ στη Σαμοθράκη, με 

την παράλληλη πρόσληψη του προσωπικού που απαιτείται; 

 

3. Ποιο είναι το σχέδιο του Υπουργείου και της Κυβέρνησης, για την υγειονομική 

θωράκιση συνολικά της Περιφερειακής Ενότητας Έβρου, μέσα από τις 

πολιτικές ενίσχυσης των δομών Δημόσιας Υγείας;   

 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

Γκαρά Αναστασία 

 

 

 

 

 

 

 




